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Uprzejmie informuję, że na XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 24 września 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Sebastian Stepek 
zapytał, czy Inteligentny System Transportowy został w pełni wdrożony w Mieście. 
Zwrócił uwagę, że aby wjechać na ulicę Nowodąbrowską (w rejonie ulicy Wojska 
Polskiego) kierowcy bardzo długo oczekują na zmianę światła czerwonego na zielone. 


